

ZÁPIS ZASEDÁNÍ DEVÁTÉ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (10. 8. 2023)

Čas zahájení schůze: 17:15

Přítomni: Tomáš Konečný, David Westlake, Marek Panocha, Lucie Dvořáková, Vojtěch Šimák, Martin Wolf, Marek Mistoler, Vjačeslav Glazov; Karolína Padělková (distančně)

Zápis provedl Martin Wolf.

Program schůze:

1. Úvod
2. Letní akce a seznamovák
3. Novelizace stanov
4. Různé
5. Závěr

1. Úvod

- Paní předsedkyně Lucie Dvořáková všechny přítomné uvítala a ocenila účast i členů mimo výbor.
- Poté představila program schůze; program byl schválen přítomnými třemi členy výboru poměrem hlasů 3-0-0.

2. Letní akce a seznamovák

- Předsedkyně jako první z plánovaných akcí zmínila spolkohospodu, která by se měla konat během září; po kratší debatě o termínu se určilo, že bude lepší ji naplánovat během první poloviny měsíce, protože konec září zabírá seznamovák a k němu náležející hospoda.
- Účast našeho spolku a jeho prezentace na Orientálním týdnu určeném pro studenty 1. ročníků je zajištěna; budeme mít svůj stánek; přítomný Tomáš Konečný se zeptal, zda budeme potřebovat zajistit pro naše aktivity něco navíc; výbor se ještě dohodne, bude s kol. Konečným nadále komunikovat.
- Když nebyly další podněty, předsedkyně předala slovo panu místopředsedovi Marku Panochovi, který je hlavním organizátorem seznamovacího kurzu:
 - Pan místopředseda připomněl, že bohužel zaspala propagace kurzu, dodal ale, že začaly konečně přibývat přihlášky.
 - Zatím se nepodařilo vymyslet termín organizačních schůzek, budou dvě během září; termín jedné se zatím pohybuje mezi 11. a 15. zářím, přičemž se zatím zdá nejlepší středa 13. 9. (dva dny před uzavřením přihlášek a plateb); druhá schůzka by mohla být 19. 9.
 - Vybavení na seznamovák by mělo být z většiny v pořádku z loňska, bude třeba ale provést jeho revizi; tajemník Martin Wolf se přihlásil, že s tím může pomoci.
 - Iniciativa Nahlas bohužel nekomunikuje, proto nakonec sestavíme vlastní provizorní etický kodex, jakési desatero.
- Poté Lucie Dvořáková bod uzavřela.

3. Novelizace stanov

- Paní předsedkyně tento bod otevřela s nadšeným prohlášením, že nové stanovы jsou konečně hotovy, a vyzvala přítomné, ať se k nim vyjádří a prostudují je.

- Stanovy by nyní měly být v souladu se zákoníkem, během srpna se bude ještě řešit organizační řád, který je ve fázi otevřené připomínek.
- S předstihem se dostanou k členstvu informace o nových stanovách, aby se k nim členové mohli vyjádřit a připomínky se již ve velkém nemusely řešit při valné hromadě, kde by se již přečetl ucelený a smysluplný materiál. Z časových důvodů bude VH probíhat ve vyšším tempu.
- Paní předsedkyně rozešle mail ohledně stanov počátkem září.
- Předběžné datum VH je čtvrtek 26. října. Deadline na návrhy se bude pohybovat kolem 19. 10., aby se vše stihlo zanést do finálního dokumentu.

4. Různé

- Po otevření bodu Různé předsedkyně předala slovo členům DK Vjačeslavu Glazovovi a Vojtěchu Šimákovi, dále pak také člence spolku Anně Kolářové a členovi Miroslavu Vašíkovi, kteří se podílejí velkou měrou na organizaci konference s ISHA, za což jim patří dík ze strany výboru.
 - Vjačeslav Glazov si zřejmě vezme na starost stručné představení FFabuly.
 - Úvodní přednášky se ujme pan docent Holubec, kol. Glazov bude zajišťovat technické a organizační záležitosti.
 - Vjačeslav Glazov poděkoval panu proděkanu Rákosníkovu za vstřícnost; doprovodný program zajistí kol. Anna Kolářová, bude sestávat z návštěv tří muzeí a tří vycházek plus možné exkurze na Karlštejn, která by byla pro 12-15 lidí; organizačně problematický bude společenský program; účastníci budou ubytováni na Hvězdě; kolegové Šimák a Glazov se pokouší zvolit vhodné podniky pro večerní pub crawly; crawly budou čtyři a je třeba zamluvit jeden větší podnik, kde se všechny čtyři setkají.
 - Součástí programu bude také „National food and drink party“, na kterou Vojtěch Šimák zařídí rezervaci. Je ale třeba domluvit, aby nevadilo, že si hosté přinesou vlastní jídlo, případně Spolek zajistí garanci útraty; půjde o prezentaci národních pokrmů a pochutin ze strany zúčastněných; kol. Glazov zmínil, že organizátoři z ISHA trochu podceňují schopnosti účastníků, což přiděluje práci; zmínil ale, že po finanční stránce Spolek financuje jen merch a menší část jídla, zbytek si budou hosté platit sami.
 - Marek Panocha řekl, že se platilo ze spolkového za trička k akci (asi 9 148 Kč), ale ISHA to pak Spolku uhradí.
 - Lucie Dvořáková se zeptala, jestli je dost dobrovolníků, hlavně jako doprovod na společenský program a na exkurze; odpověď zněla, že personálně je momentálně stav uspokojivý.
 - Předsedkyně se postará o kompletaci konferenčních balíčků; bude se zřejmě rozdávat při vstupu na akci; během rozpravy přítomným rozeslány ukázky merche, které byly všemi vychváleny.
 - Vjačeslav Glazov ještě bude řešit zámluvy místností.
- Dále si vzal v krátkosti slovo Martin Wolf; informoval výbor, že aktualizoval a opravil vzor smluv k přípravným kurzům, jak po něm bylo žádáno; vzor by měl pro příště fungovat jako doplňovací dokument, což usnadní práci; dokument je k dispozici na disku; krom toho také provedl kontrolu smluv s lektory a organizátory letošních přípravných kurzů, totiž zda jsou všechny archivovány ve spolkové skříni.
- Poslední se ozvala Lucie Dvořáková s tím, že vyjednávání ohledně spolkového loga pokročilo a bude možné jej zanedlouho převést na Spolek. Věc je momentálně ve fázi sestavování smlouvy o převodu.

- Bod poté uzavřela.

5. Závěr

- Předsedkyně na závěr poděkovala za účast i za to, že navzdory létu pokračuje pracovní nasazení výboru, a poděkovala též za hojnou účast členstva.
- Připomněla, že výbor děkuje členům DK Vjačeslavu Glazovovi a Vojtěchu Šimákovi, dále Anně Kolářové a Miroslavu Vašíkovi za práci, kterou odvádějí pro přípravu akce s ISHA.
- Schůze skončila v 18:07.